

- အလှူမားမားက ငုတ်ကို ကိုယွားပျီရန် သမဂကို ဝေရ်းခံယွက် သင့်လှပုန်းခြံပိတ္တိမိုးရန် ဖခိမိုးဝေချောကုချခင်း။
- သမဂထောကွဲမားကို ဝေလ်နညးဝေစရန် သို့မဟုတ် အားပေးရန္တုတြက ရထူးတိုးချခင်းမား၊ လှည်းခ တိုးပေးချခင်းမား သို့မဟုတ် အျားအကီးခိစားခြင်းမားကို ကတိပေးချခင်း သို့မဟုတ် ပေးအပူချခင်း။
- အထူးအချခအနမားမ္မုလ်ရ် လှပုန်းခြင်း သမဂ ဦးထုမ်း၊ တိရ်းမားဝွင့်ပွဲကို ဝတ္တုချခင်းမ္မု သင့်ကို တားချမစုချခင်း။
- ဖခိမိုးဝေခင်းသော သမဂ လှည်းမားမားဝွင့်ပွဲ စုဝေးမားကို ထောက္ကမိုးချခင်း သို့မဟုတ် ဖိဒိယိုမ္မုတ္တမိုးတင့်ချခင်း သို့မဟုတ် ထိုသို့ပီလှည့် ဟနဆောင့်ချခင်း။

- သင့်၏ သမဂတြင့် ပါဝင်ချခင်း သို့မဟုတ် သမဂကို ထောက္ကမိုးချခင်းပေပု မှတည့်ပီး သင့်ကို အျားချပင်းထန်သော အေးယူမး ပျီလှပုချခင်း။ သင့်ဝွင့် သင့် လှပေဖာကိုဇ်ကွဲးသည့် သတ္တိ၏ စုပေါင်းညးဝေခင်းမည့် ကိုယွားလှည့်ဖစ သမဂကို ဝေရ်းခံယွက် အလှပုန်းဝွင့် သမဂသည့် သတ္တိ၏ အလှပုနုထားမးဆိုရ် စညးမံညးစညးကမိုးမားကို သတ္တုတုသော စာပုဖဝုဝေရးသားထားသည့် သောဘတူစာခိတ္တိဝိရ်နု သောဘဂျီးပုဖဝု အတ္တယဆက်ပီး မိုးအားထုတုပီး ညးဝေခင်းရန် လိုအပ္ပည့်။ သမဂအေးနုဝွင့် သောဘတူညိန် ရရ်ရ်နု ညးဝေခင်း အေကာက္ကထည့်ဖော့ရာတြင့် သင့်ကို မွဲတတြ ကိုယွားပျီရန် လိုအပ္ပည့်။

တရားမဝင် အုပ်အမှုကို ခြင့်ပျီမည့်ဟုတ်။ သင့်၏ အခြင့်အေးရ်းမား သို့မဟုတ် အျားသူတို့၏ အခြင့်အေးရ်းမား ခိစီးဖာကွဲရသည့် သတ္တိဖာကညွက် ဝေယဘုယ်အားပုဖဝု တရားပေးခင်းပညိသော လှည်းမး ပျီဖုစားပီး ဝေချောကွဲအတြင်း သင့်အခြင့်အေးရ်းမားကို ကာကြယုနု သည့် NLRB ကို ခိကွဲခင်း ဆတြယုခင်းသည့်။ သင့်၏ စံစုမိုးဝေမးပျီမနုမးမးအေဖကာဝွင့် သင့်အလှပု သို့မဟုတ် အျားမည့်ကိုမဆို အသိမေပးဘဲ သည့် ပုဖစုဝိဝင့်ဝေချခင်းသော ခိစီးဖာကွဲးမားအေဖကာဝွင့် စံစုမိုးဝေမးပျီမနုမးမးဝိဝင့်ည့်။ တရားခြံဆိုမားကို မည့်မဆို ပျီလှပုဝိဝင့်ပီး ခိစီးဖာကွဲးဖကာဝွင့် တိုကွဲကွဲစာသော အလှပုမားကိုယွဲငှ ပျီလှပုနု မလိုအပ္ပ။ NLRB သည့် တရားပေးခင်းဖာကွဲးတြင့် အလှပုပုဖိုတံရေသာ အလှပုမားကို ပျီလှပုနုလှပုနုရန်ဝွင့် နတ္တသည့် လှည်းခင်းဝွင့် အကီးခိစားခြင်းမားကို ပျီလှပုနုပေးရန် အလှပုနု အမိနုပေးခင်းအျပု ဥပဒေ ခိစီးဖာကွဲးမားကို ရယုနုရန် အလှပု သို့မဟုတ် သမဂကို အမိနုပေးခင်းဝိဝင့်ည့်။ အလှပုမားမားသည့် အနီးဆံဝင်း ဝေဒသတြင်း NLRB ရံဝင်းမ္မု အကူအညီ ဝေတာဝင်းခံသင့်ပီး ငုတ် ဝေအဂ်စီ၏ ဝတ္တိတြင့် ဝေတြးဝိဝင့်ည့်- www.nlrb.gov။

သည့် အခမဲ့ ဖုန်းခေခင်းခိဝိဝင့်ည့် နံပါတ်ကို ခေခင်းချခင်းပုဖဝုလညး NLRB ကို ဆတြယုခင်းဝိဝင့်ည့်- **1-844-762-NLRB (6572)**။ NLRB ကိုယွားလှည့်စုခိဝိဝင့်ည့် စကားဝေချာလိုသော အဖကာအာရ်ခိပိုတိုသည့် ဝေခင်းသုမ်းသည့် ဖယုရယု လက္ခက္ကမိုး ဝနဆော့မား၏ ဝတ္တိဒုပုဖထည့် <https://www.federalrelay.us/tty> သို့ ဝက္ကည့်ပုချခင်း၊ ငုတ် အခမဲ့ ဖုန်းခေခင်းခိဝိဝင့်ည့် နံပါတ်းထဲမ္မု တစုကို ဝေခင်းချခင်းဝွင့် ငုတ် ဆတြယုဝေရ်း လကုထောက္ကမိုးဝွင့် NLRB အခမဲ့ ဖုန်းခေခင်းခိဝိဝင့်ည့် နံပါတ်ပုဖထည့် **1-844-762- NLRB (6572)** ကို ဝေခင်းချခင်းပုဖဝု ဖယုရယု လက္ခက္ကမိုး ဝနဆော့မားကို ဆတြယုခင်းသည့်။

***ခိဝိဝင့်တော့ အလှပုမားဝေရ်းရာ အကုပပေ လကုအေတြင့် ပုဂါလိက ကၠ အလှပုမားအမ်းစု အကီးဝိဝင့်ည့်။** NLRA လကုအေတြင့် အကီးမဝေ့မားမား အစိုးရ ကၠ အလှပုမားမား၊ စိုကွဲးခိရ်လှည်းမားဝွင့် အိမုဖော့မား၊ လြတ္တပသော ကန္တိကာမား၊ မိဘ သို့မဟုတ် အိမုထောက္က အလှပုနုထားသော အလှပုမားမား၊ ရထား လှည်း အကုပပေခင်း အကီးဝိဝင့်ည့် ဝေလေဖကာဝွင့်ဝွင့် ရထား ကယိုယာမား၏ အလှပုမားမားဝွင့် ဆကီးဖကာပုဝေရ်းမား ပုဖထည့် (သို့မဟုတ် NLRA ကို ခိစီးဖာကွဲနု ပျင်ပယုချခင်းဖကာဝွင့် ခြံချားဆတ္တိခံရသည့် ဆကီးဖကာပုဝေရ်းမား အကီးဝိဝင့်ည့်)။

ယင်းမ္မု တရားဝင် အစိုးရ၏ အေဖကာဝွင့်ဖကာခိကု ပုဖစုပီး မည့်ကမ္မု ဖ်က္ကီး၍ မရပါ။



ယူအကူ အလှပုမား ဦးစီးဌာန